

## Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap  
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

### Møtereferat

**Til:** Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap  
**Dato:** torsdag 12. mai 2022  
**Tid:** 08:15-10:00  
**Sted:** Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo  
**Ordstyrer:** Elena Cecilia Guzmán Hjertø  
**Referent:** Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

**Tilstede:** Anton Kristian Bugge  
Elena Cecilia Guzmán Hjertø  
Nora Sulejmani  
Åsa Nygaard Wik  
Fredrik Rinde Thorstensen  
Beate Solstrand Baklund  
Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

**Fravær:** Lily Morken

### V22/068 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

### V22/069 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Elena

- Lily har tatt over SVSU-vervet.

DMS v/ Beate

- Har fått 40 svar på nettskjema om Bachelor-seremoni, folk har svart angående dato. Skal ha møte i komitéen senere i dag.

Sekretariat v/ Isak

- Intet å orientere.

Økonomi v/ Åsa

- Jobber med avtaler i Danske Bank. Skal ha et møte med Machiavelli, siden de har samlet inn penger på egen hånd, uten å gå gjennom oss først. Var med på programrådsmøtet forrige uke.

Kommunikasjon v/ Lily

- Ikke til stede



### Arrangementer v/ Nora

- Intet å orientere.

### Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Lily

- Ikke til stede.

### Instituttstyret v/ Elena

- Kun to vedtakssaker på instituttstyremøtet.

### Programrådet v/ Anton og Fredrik

- Fredrik: møte i programrådet. Ikke noe konkret å melde fra programrådsmøtet.

## V22/070 Orientering om møteplikt

Elena redegjør:

- Vi har vært litt dårlige til å ha møter i det siste. Som medlemmer i Fagutvalget er vi valgt inn for perioden fra 1. februar til 1. september. Til høsten vil det være oppfølging og opplæring av det nye Fagutvalget, som vi må kunne være tilgjengelig for å gjennomføre. Det er forståelig at folk har eksamen, jobb osv., men husk at vi har møteplikt, vi er her for å representere studentene.

## V22/071 Orientering om fotballkamp mot Inter

Elena redegjør:

- Det skulle egentlig vært fotballkamp i morgen (fredag 13. mai), men på grunn av dårlig vær har Inter foreslått å flytte til mandag 16. mai.
- **Anton:** litt uheldig av Inter å vedta å flytte dato uten å snakke med oss
  - **Åsa:** kan hvert fall si at det er få av oss som kan stille 16. mai.
  - **Elena:** kan skrive at vi foreslår 20. mai
  - **Beate:** vi setter pris på å få info på forhånd i framtiden

## V22/072 Diskusjon om kontoret

Elena redegjør:

- Det har vært rotete på kontoret. Rotet vårt flytter seg til offadm sin side. Skal ikke egentlig være så mange fra utenfor Fagutvalget på kontoret, siden det i hovedsak er et kontor for Fagutvalget. Skal vi innføre kontorregler?
- **Beate:** synes vi kan være flinkere til å rydde etter oss selv
  - **Elena:** planlegge en felles rydding?
  - **Fredrik:** hvor mye får vi ut av det om vi innfører kontorregler nå, siden det er sent i semesteret?
  - **Anton:** imot å stenge ute eksterne. Fint å ha det åpent siden vi representerer studenter. Viktig at vi sier fra til hverandre om vi trenger å bruke kontoret
  - **Elena:** kan si fra til hverandre i gruppe-chatten
  - **Beate:** rydderunde etter neste møte
- **Elena:** det er fullt anarki på romtilgang til kontoret igjen



- **Isak:** kan sende mail til SV-info å høre om de kan ordne det

**Det blir felles rydding etter neste møte. Vi vedtar ikke kontorregler, men må bli flinkere til å rydde etter oss selv.**

### **V22/073-A Allmøte med SVSU**

Elena redegjør:

- Allmøte med SVSU 24. mai. Vi har møteplikt med to representanter.

**Lily, og enten Åsa eller Elena drar**

### **V22/073-B DMS-fest**

Elena redegjør:

- Tradisjon med fest med lederne og styrene i foreningene i DMS. Fint å innføre dette igjen, siden det har dabbet litt av under korona. Skal vi ta det som pizza og pils i en park?
- **Åsa:** ja, det er fint, enkelt å arrangere på den måten. En gang i juni?
- **Elena:** kan foreslå en dato. Skal vi si 9. juni
- **Beate:** inviterer DMS-foreningene. Vi spanderer pizza, klokka 18 i Fysikkbakken.
- **Elena:** Tidligere har det vært en tradisjon med å gi en oppmerksomhet til noen i DMS som har gjort en ekstra innsats i DMS.

**DMS-fest blir 9. juni klokka 18 i Fysikkbakken, for ledere, styrene og de som er aktive i DMS-foreningene. FU ordner pizza.**

### **V22/073-C Siste utvalgsmøte**

Anton redegjør:

- Når er siste møte i Fagutvalget?
- **Elena:** kan si 9 juni, siden 16. juni er semesterslutt.
  - **Åsa:** bør planlegge høstens allmøte før semesteret er over.

Møtet er hevet 08:50

---

Med vennlig hilsen,

**Elena Cecilia Guzmàn Hjertø**  
Utvalgsleder  
Fagutvalget for ISV

**Isak Rasmus Gilberg Nyjordet**  
Utvalgssekretær  
Fagutvalget for ISV

